
Senatorul liberal Ioan Ghiºe, unul

dintre cei care au semnat un

angajament de colaborare cu

Securitatea, a uimit opinia publicã

emiþând un proiect de lege din

puþul gândirii sale de pârâcios.

Primãria Agigea

reabiliteazã

termic instituþiile

de învãþãmânt 

Comuna a obþinut o finanþare în valoare

de zece miliarde de lei vechi prin Programul

„Casa Verde“, derulat cu fonduri de mediu.

Asfaltarea a nouã

strãzi din

Techirghiol ºi

amenajarea a douã

sensuri giratorii,

la final

Doi ani plini de

realizãri pentru

primarul Vasile Delicoti 
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Investiþie finanþatã prin „Casa Verde“

Încãlzire centralã

în ºcoli ºi grãdiniþe,

la Saligny 
Comuna Saligny a obþinut

finanþare prin Programul Casa

Verde pentru încãlzirea a patru

instituþii de învãþãmânt.

EDITORIAL 6

Manuela  MOLDOVEANU

Primarul oraºului Cernavodã, Mariana

Mircea, a intrat din nou în conflict cu

majoritatea aleºilor locali ai oraºului dupã

ce ar fi încercat sã introducã pe ordinea

de zi un proiect de hotãrâre prin care

intenþioneazã sã vândã bucãþi din parcul

situat pe strãzile Dunãrii ºi 24 Ianuarie.

Potrivit consilierului Dumitru Chivu, aleºii

locali nu ar fi fost de acord cu supunerea

la vot a acestui proiect de hotãrâre pe

motiv cã terenul pe care primarul vrea

sã-l scoatã la vânzare este de fapt o bucatã

din parcul din acea zonã a oraºului. Faptul

cã terenul în suprafaþã totalã de 3.021 mp

face parte din parc este întãrit ºi de cãtre

viceprimarul oraºului, Floriean Hristea,

care ne-a declarat cã suprafaþa respectivã

este înregistratã ca spaþiu verde. În plus,

atât consilierul Dumitru Chivu, cât ºi

viceprimarul Hristea spun cã printre cei

care au solicitat sã li se vândã teren din

parc ar fi ºi rude ale Marianei Mircea. „Am

auzit cã sunt rude de-ale ei pe acolo, fini

sau aºa ceva“, ne-a declarat vicele. Una

dintre suprafeþele ce urma sã fie vândutã

direct cãtre unul dintre cei ºapte beneficiari

(opt persoane) mãsoarã nu mai puþin de

818 mp - o suprafaþã considerabilã. Alte

douã loturi ce urmau sã rotunjeascã averea

locatarilor din zonã au 583 mp ºi 478 mp,

însã nu se precizeazã cãrora dintre beneficiari

urmau sã revinã fiecare.  

Sifonarul

Ghiºe cere ca

ziariºtii sã fie

controlaþi la

cap   
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Primarul comunei Cuza Vodã s-a

supãrat pe Guvern

Eugen Dumitru:

„Nu avem bani

pentru încãlzirea

ºcolilor la iarnã“ 
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Tuzla va avea

cãmin cultural nou
Comuna Tuzla va avea un cãmin

cultural nou. Primarul Constantin

Micu ne-a declarat cã intenþioneazã

sã construiascã aºezãmântul

cultural într-un viitor cât mai

apropiat, pentru cã Tuzla are nevoie

de cãmin cultural corespunzãtor. 
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În numai doi ani de mandat, primarul comunei Poarta

Albã, Vasile Delicoti, ºi-a trecut în palmares o suitã de

realizãri, unele definitivate, altele în curs de realizare.

La puþin timp dupã preluarea mandatului, primarul

Delicoti s-a ocupat de reabilitarea ºi dotarea

corespunzãtoare a dispensarului uman. 

Vasile Delicoti

ADMINISTRAÞIE          6

Albeºtiul a dansat

Hora Unirii în

Italia 
Primarul comunei Albeºti,

Gheorghe Moldovan, s-a întors

marþi dintr-o delegaþie în Italia,

unde a însoþit Ansamblul „Plai

de Dor“, care a participat la cea

de-a treia ediþie a festivalului

organizat de cãtre Asociaþia

Italo-Românã „Hora Unirii“.

Un nou scandal la Cernavodã

Mariana Mircea,

acuzatã cã vrea sã

vândã un parc pe bucãþi
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Primarul comunei Peºtera, Valentin Vrabie, a demarat

pietruirea strãzilor din satul Izvoru Mare, cu forþe proprii, dupã

ce Regia Autonomã Judeþeanã de Drumuri ºi Poduri a ignorat

solicitarea administraþiei locale cu privire la aceste drumuri.

Valentin Vrabie

Comuna Limanu

se pregãteºte

de licitaþia pentru

portul turistic

din 2 MaiADMINISTRAÞIE      6
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RAJDP  a  refuzat  sã  repare  drumurile

Valentin Vrabie: „Viaþa

copiilor este pusã în

pericol de craterele

de pe DJ 223 B“

Primãriþa a încercat, în repetate rânduri, sã introducã în

Consiliul Local proiectul pe care l-a iniþiat, însã

majoritatea consilierilor s-au opus    

www.ziuadeconstanta.ro

Pe strada Mihai Eminescu nr. 17, vizavi de Casa
Cãsãtoriilor, s-a deschis, de curând, cafeneaua
Fusion. În acelaºi loc a funcþionat pentru mult timp
barul Taclale, cunoscut de multe persoane din oraº.
Mie îmi place schimbarea care s-a fãcut. Aratã cu
mult mai bine decât înainte. O parte din acel spaþiu
a fost transformatã în terasã. 

La patru zile dupã ce Arhiepiscopia Tomisului a
deschis douã dosare la Judecãtoria Constanþa,
care au ca obiect contestaþie la
executare/suspendarea executãrii silite instituite
de Administraþia Finanþelor Publice pentru datoria
de 4,2 milioane de lei pe care Arhiepiscopia o are
la stat, instituþia bisericeascã a înaintat în instanþã
alte douã dosare.

ZIUA
Satelor
ZIUA

Satelor
ZIUA

Satelor

Citiþi astãzi
suplimentul 
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Moinescu:
„Iordache vrea
sã aducã depozit
de deºeuri
toxice“

ªedinþa de Consiliu Local de la Medgidia, care
a avut loc sãptãmâna aceasta, a pus alte paie
pe focul care mocneºte între Marian Iordache,
primarul localitãþii, ºi Dumitru Moinescu,
preºedintele PDL Medgidia ºi consilier local.

Dupã aproape doi ani de calm aparent, spiritele se
încing din nou pe strãzile Constanþei. „Rãzboiul
rece“ al bolizilor distruºi dus de membrii grupãrilor
adverse din oraº ia amploare, dupã ce, în urmã cu
douã nopþi, Cayenne-ul lui Stila Sarafu - cunoscut
apropiat al „greilor“ lumii underground constãnþene
Lucian Cãlimãrea ºi Petricã Tomescu ºi acuzatorul
numãrul unu al grupãrii rivale „Fraþii“ - a fost
incendiat.

Coadã la toaleta din
Fusion Cafe

Arhiepiscopia face
colecþie de procese
cu fiscul

2

Universitatea Ovidius
încearcã introducerea unor
noi specializãri..........................4

„„TTuu  ffaaccii  lluummeeaa  ssãã  eevvoolluueezzee..  NNooii  îîþþii  ddããmm  eenneerrggiiee““

S-a finalizat programul Rompetrol
Internship 2010................................4

Participanþii la programul Rompetrol
Internship 2010 ºi-au primit ieri
diplomele de sfârºit de stagiu de
pregãtire, în cadrul unei festivitãþi de
închidere la care au participat atât
cei care i-au îndrumat în cele douã
luni petrecute în companie, cât ºi
conducerea acesteia.

PPoommppiieerriiii,,  îînnaappooii  ppee  bbããnncciillee  ddee  jjuuddeeccaattãã::

Se reia procesul mitei de la ISU........3
Pompierii constãnþeni se
întorc în instanþã. Procesul în
care fosta conducere a
Inspectoratului pentru Situaþii
de Urgenþã Dobrogea este
judecatã pentru fraudarea
concursului de admitere în
structurile ISU din 2007 se va
relua la Înalta Curte de
Casaþie ºi Justiþie. 

ÎÎnncceepp  oossttiilliittããþþiillee::

Sarafu, cu Porsche-ul
distrus de douã ori în
doi ani

Mihai Sergiu Ceacîreanu este cunoscut
publicului din cauza faptului cã se aflã
pe lista celor 37 de inculpaþi pe care
procurorii Direcþiei Naþionale Anticorupþie
i-au trimis în judecatã în legãturã cu
restituirea ºi atribuirea nelegalã a unor
întinse suprafeþe de teren intravilan din
municipiul Constanþa, Mamaia, plajã ºi
faleza, fapte prin care a fost cauzat un
prejudiciu în valoare de aproximativ 114
milioane de euro, în urmã cu aproape
doi ani. Mihai Ceacîreanu a fost trimis
în judecatã în calitate de cesionar
cumpãrãtor de drepturi succesorale, în

calitate de persoanã fizicã ºi prin firma
sa New Home Construct SA, pentru
complicitate la infracþiuni asimilate ºi
în legãturã directã cu infracþiuni de
corupþie. Nu mai trebuie menþionat faptul
cã inculpaþi, alãturi de patronul de la
Marca Telecom, în acelaºi celebru dosar,
sunt primarul Radu Mazãre ºi preºedintele
CJC, Nicuºor Constantinescu, doi dintre

furnizorii de contracte pentru societatea
bucureºteanã. Dupã cum bine se ºtie,
Confort Urban ºi semafoarele sale se aflã
în ograda municipalitãþii, iar licitaþia
pentru ambulatoriul de specialitate TBC
a fost organizatã de cãtre Consiliul
Judeþean. SC Marca Telecom va câºtiga
pentru derularea acestui contract nu mai
puþin de 3.629.032,27 de lei fãrã TVA.

2 Promisiuni  uitate  mult  prea  repede  

Unde sunt mãicuþele
lui Nicuºor
Constantinescu pentru
spital?

Nici pânã acum, mãicuþele despre care preºedintele
Consiliului Judeþean Constanþa, Nicuºor Constantinescu,
spunea cã se vor ocupa sã distribuie hrana pacienþilor
Spitalului Clinic Judeþean de Urgenþã nu au fost selectate
sã se ocupe de misiunea datã de ºeful CJC. 

2

38

4

13 cu noroc pentru Ceacîreanu

Nicuºor dã contracte
colegilor de inculpare

3

SC Marca Telecom din
Bucureºti, societate ai cãrei
acþionari sunt Mihai Sergiu
Ceacîreanu ºi Liviu Puºcaru ºi
care se ocupã de mentenanþa
semafoarele din municipiu, 
a câºtigat un contract de 
3,6 milioane de lei pentru
reabilitarea ambulatoriului
TBC din cadrul Spitalului 
Clinic de Pneumoftiziologie
Constanþa.

Primarul Stan face un ponton pe lacul
Techirghiol.......................................2

Administraþia Bazinalã de Apã Dobrogea Litoral
(ABADL) a scos la licitaþie cuvetele lacurilor.
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